

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MAY 11, 1982

(23)

[Text]

The Standing Committee on Energy Legislation met at 9:44 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. David Collette, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Andre, Bockstael, Collette, Dawson, Dingwall, Fennell, Hawkes, Lefebvre, MacLaren and Waddell.

Appearing: Mr. David Dingwall, Parliamentary Secretary to the Minister of Energy, Mines and Resources.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Ms. Lynne Myers; Mr. Christopher Lawless and Ms. Mildred Morton.

Witness: From the Department of Energy, Mines and Resources: Mr. Ward Elcock, General Counsel, Legal Services.

The Committee began clause by clause consideration of Bill C-101, An Act to amend the Petro-Canada Act.

Clause 1 carried.

On Clause 2

Mr. Hawkes moved,—That line 10 on page 2 be deleted and the following substituted:

“the Minister of Finance and Parliament, has approved a”

After debate, the question being put on the amendment, it was, by a show of hands, negatived: Yeas: 3; Nays: 4.

Clause 2 carried.

On Clause 3

Mr. Fennell moved,—That line 20 on page 2 be deleted and the following substituted:

“Corporation such remuneration in accordance with industry standards as is fixed”

After debate, the question being put on the amendment, it was negatived on the following division:

	YEAS
	Messrs.
Andre	Hawkes
Fennell	Waddell—4
	NAYS
	Messrs.
Bockstael	Lefebvre
Dawson	MacLaren—5
Dingwall	

Clause 3 carried.

Clause 4 carried on the following division:

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 11 MAI 1982

(23)

[Traduction]

Le Comité permanent de la législation énergétique se réunit aujourd'hui à 9h44 sous la présidence de M. David Collette (président).

Membres du Comité présents: MM. Andre, Bockstael, Collette, Dawson, Dingwall, Fennell, Hawkes, Lefebvre, MacLaren et Waddell.

Comparaît: M. David Dingwall, secrétaire parlementaire du ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: M^{me} Lynne Myers, M. Christopher Lawless et M^{me} Mildred Morton.

Témoin: Du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources: M. Ward Elcock, conseiller juridique général, Contentieux.

Le Comité entreprend l'étude, article par article, du Bill C-101, Loi modifiant la Loi sur la société Petro-Canada.

L'article 1 est adopté.

Article 2;

M. Hawkes propose,—Que les lignes 10 et 11, page 2, soient remplacées par ce qui suit:

«dent du Conseil du Trésor et du ministre des Finances et du Parlement, a approuvé un engagement»

Après débat, l'amendement, mis aux voix, est rejeté par un vote à main levée par 4 voix contre 3.

L'article 2 est adopté.

Article 3;

M. Fennell propose,—Que les lignes 19 et 20, page 2, soient remplacées par ce qui suit:

«Corporation, la rémunération fixée conformément aux normes de l'industrie»

Après débat, l'amendement, mis aux voix, est rejeté sur division suivante:

	POUR
	Messieurs
Andre	Hawkes
Fennell	Waddell—4
	CONTRE
	Messieurs
Bockstael	Lefebvre
Dawson	MacLaren—5
Dingwall	

L'article 3 est adopté.

L'article 4 est adopté sur division suivante: